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Zápis z veřejného jednání Rady ČTA       č. ČTA-Rada-1_24 
 
Datum:  29.1.2024; 17:00 hod,  
Místo:  ČTA Strahov 
Pozvaný (b.t.) Role Účast 
Antonín Bauer předseda Rady ČTA, GS ČTA Ano 
Vladimír Malý člen Rady ČTA Ano 
Milan Hendrych člen Rady ČTA Omluven 
Jiří Horký člen Rady ČTA Ano 
Denisa Ondrášková člen Rady ČTA Ano 
Tomáš Petr jednatel ČTTS, s.r.o. Ano 
Jan Čelůstka reprezentační trenér, host Ano 
Jan Kubeš reprezentační trenér mládeže, host Ano 
Josef Rajtr zapisovatel, host Ano 
Petr Mužíček as. techn. ředitele, zástupce rozhodčích, host Ano 
Miloš Kmuníček koordinátor mládeže, host Ano 
Josef Dvořák sekretář, marketing, host Ano 
Michal Včeliš média, marketing, host Ano 
NSA pozván zástupce NSA Neúčast 
 
 

Aktuální strategické cíle ČTA 
 

Cílový okruh           Zodpovídá 
 
 

1. Řízení, lobby 
 

Okruh           Zodpovídá 
Předseda ČTA informoval Radu ČTA o činnosti vedení ČTA 
v období od konání posledního jednání Rady ČTA 9.9.2023. 

Bauer 

Rada ČTA bere na vědomí Zápis z jednání Rady č. 07_23 ze dne 
9.9.2023. 

 

A.Bauer shrnul průběh činnosti ČTA za rok 2023, tak jak je 
uvedeno ve Výroční zprávě 2023. Zejména pak se jednalo o 
činnostech asociace v oblastech pořádání závodů a akcí 2023 
(ČP, MČR, VSA – SP Karlovy Vary 2023, SP XTERRA 2023, JEC 
Tábor 2023), péče o talentovanou mládež, reprezentaci, ZPS a 
další.  

Bauer 

A.Bauer informoval Radu ČTA o stavu vyúčtování dotačních 
programů za rok 2023 a o připravenosti žádostí na rok 2024. 
Dotace za rok 2023 budou vyúčtovány v řádném termínu. Žádosti 
o dotace dle Výzev na rok 2024 byly podány v programech 
Organizace svazového charakteru, Reprezentace, Mládež.  

Bauer 

VSA budou podány do 31.1. Předpokládá se podání žádostí na 
akce: SP Karlovy Vary, Xterra Prachatice, ½ Ironman Hradec 
Králové. 
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Rada ČTA v té souvislosti schválila podání žádosti VSA pro akci 
IM Hradec Králové. 

 

A.Bauer informoval radu ČTA o záměru zažádat ČUS o půjčku 
1mil. Kč a požádal Radu o schválení. Rada žádost o půjčku 
schválila. Prostředky budou sloužit k pokrytí nákladů na činnost 
ČTA v souvislosti s pořádáním konference ET a zejména nákladů 
spojených s reprezentací a výběry ČTA na začátku roku 2024 
(schváleno č. Per rollam 10.23). 

Bauer 

A.Bauer informoval Radu ČTA o výsledcích Prioritizace sportu, 
kterou vyhlásila NSA. Triatlon byl zařazen do II. skupiny. Dále 
informoval Radu ČTA o probíhajících jednáních s dalšími 12 svazy 
OH sportů (ze 13 – mimo curling) a o průběhu schůzky na NSA. 
Tématem jednání je nejasnost pravidel, neobjektivnost 
hodnotících kritérií a také otázka budoucího vývoje v oblasti 
prioritizace.  
ČTA byla iniciátorem žádosti výše uvedených OH svazů o 
navýšení prioritizovaných sportů, a to v době po LOH 2024, kdy 
má dojít k přehodnocení zařazených sportů, a to o OH sporty 
zařazené na stálý program OH her. 
A.Bauer sdělil Radě ČTA, že dále jednal s předsedou ČOV panem 
J. Kejvalem, panem M. Janstou  a dalšími OH svazy o výsledcích 
prioritizace a možnostech společné koordinace kroků pro 
zmírnění případných negativních dopadů tohoto projektu NSA. 

Bauer 

Rada ČTA bere na vědomí informace A.Bauera a Denisy 
Ondráškové ohledně příprav na pořádání Výroční konference ET 
2024 (ET President Conference and Gala, Praha 2024), která 
proběhne ve dnech 15. – 18.2.2024 v Praze.  
Rada ČTA apelovala na Michala Včeliše s důrazem na intenzivní 
mediální prezentaci a výstupy.  

Bauer, Ondrášková, 
Včeliš 

 
2. Technické záležitosti  

 
Okruh Zodpovídá 
Rada ČTA byla informována, že Soutěžní směrnice na rok 2024 je 
připravena k vydání. 
Pro rok 2024 dochází ke změnám v organizaci MČR dorostu. Toto 
MČR dorostu proběhne pouze na tratích Super Sprint. Hlavní 
mezinárodní závody Sprint nejsou pro tuto kategorii vypisovány. 
Junioři mají MČR Sprint i Super Sprint. 
Další změnou je navýšení členských poplatků a ceny za 
jednodenní licenci. 

Petr, Mužíček 

T. Petr informoval, že se připravuj Grantový program ČTA „Krajské 
série a Partnerské závody 2024“. 

 Petr, Bauer 

T. Petr informoval Radu ČTA o přípravách na pořádání závodu v 
triatlonu při LODM 2024 v Jihočeském kraji (Zliv). Poděkování 
patří členovi Rady ČTA panu M. Hendrychovi za vyjednávání 
s pořadateli LODM. Současně byl zveřejněn seznam koordinátorů 
za jednotlivé kraje a budou zveřejněna i nominační kritéria těchto 

Bauer 
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krajů. ČTA bude finančně příspívat na nákup dresů pro jednotlivé 
krajské výpravy (50%). 
P.Mužíček informoval Radu ČTA o tom, že ČR má 3 nové 
mezinárodní rozhodčí WT. Jedná se G.Rakovou, P.Jalůvku a 
M.Kmuníčka. 

Mužíček 

Rada ČTA bere na vědomí informaci P.Mužíčka o připravovaném 
školení rozhodčích ČTA. 

Mužíček 

 
3. Sportovní oblast 

 
Okruh Zodpovídá 

Rada ČTA vzala na vědomí informaci T. Petra o změnách ve 
sportovní sekci – asistentem SŘ byl na základě výstupů z VŘ na 
SŘ jmenován M. Berka, asistentem reprezentačního trenéra 
mládeže byl jmenován Petr Soukup a ve funkci koordinátora 
programu Talent bude působit M. Kmuníček, který nahradí pana 
M. Kulmana. A. Bauer vyjádřil poděkování panu M. Kulmanovi za 
jeho dlouhodou práci pro ČTA. 

Petr, Bauer 

T.Petr informoval Radu ČTA o fungování Sportovní sekce: 
 byli nominováni mladí sportovci do Výběru ČTA – 12 

závodníků DOR + JUN 

 byly zahájeny administrativní procesy pro uzavření smluv 
se sportovci a kluby SpS, SCM, trenéry a reprezentanty na 
rok 2024 

 reprezentace ELITE zahájí přípravu na sezónu 2024 (VT na 
Kanárských ostrovech) 

 při přípravách na pořádání závodu v triatlonu při LODM 
2024 v Jihočeském kraji se aktuálně řeší nevyhovující stav 
komunkace. 

Petr 

Rada ČTA byla informována, že dokumenty o výběrech ČTA,  
nominovaných sportovcich a plán RTC 2024 byly zveřejněny 
1.12.2023. 

Petr 

Rada byla informována o trenérském semináři, který proběhl 
13.1.2024 (FTVS UK Praha, přednášející, I. Felgrová, V. Hačecký, 
J. Formánek) 

Petr 

J. Čelůstka informoval Radu ČTA o tom, že ČTA pošle oficiální 
žádost WT o přidělení tzv Invitation (DK) pro zařazení Terezy 
Zimovjanové na startovní listinu závodu WTCS v Abu Dhabi.  

Petr, Čelůstka 

Rada ČTA byla informována o přípravě aktualizovaných pravidel 
a dokumentů podpory „TALENTOVANÉ MLÁDEŽE ČTA“ 2024  

Petr 

 
4. Marketing, média, komunikace 

 
Okruh Zodpovídá 

M. Včeliš informoval Radu o aktuální situaci v oblasti mediální 
prezentace. Požádal vedení ČTA o zvážení a vyjádření ve věci 
pokračování spolupráce s M. Hašlarem, který má aktuálně na 

Včeliš 
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starosti aktualizaci náplně sociálních sítí.  
Dále Radu ČTA informoval o přípravě jednání se zástupci magazínu 
RUN, kde má ČTA aktuálně triatlonový blok.  

Včeliš 

Společně s J.Dvořákem informovali Radu ČTA o nové spolupráci 
s firmou Speedo, která se stane pro rok 2024 hlavním partnerem 
ČP v aquatlonu a také partnerem plavecké části soutěží ČP 
v triatlonu. Partner poskytne ČTA ceny pro závodníky, např.  
plavecké čepice a finanční částku ve výši 50 tis. Kč.  

Včeliš, Dvořák 

A.Bauer informoval Radu ČTA o spolupráci s novým partnerem 
ČTA, společností Auto Eder Karlovy Vary.  

Bauer 

A.Bauer onformoval, že je jednáno s Českou televizí na spolupráci 
v roce 2024 (záznamy, akce) 

Petr, Bauer 

 
5. IT záležitosti 
 

Okruh Zodpovídá 
 

6. Provoz 
 

Okruh Zodpovídá 
 

7. Ostatní 
 

Okruh Zodpovídá 
A.Bauer informoval Radu ČTA o úmrtí zástupce a spolupracovníka 
ČTA v právní oblasti, pana V. Vlka. ČTA vyjadřuje kondolenci. Ve 
spolupráci s AK Moreno a Vlk bude ČTA pokračovat. 

Bauer 

P. Mužíček informoval Radu ČTA o průběhu a stavu jednání ve věci 
podání odvolání T.Zimovjanové proti její diskvalifikaci ze závodu 
SP Chile 2023. Odvolání bylo ze strany WT zamítnuto. Podle názoru 
P.Mužíčka chybí dostatečné vysvětlení  a odůvodnění zamítnutí. 
Navrhuje zvážení opakované reklamace/intervence v dané věci. 

Mužíček, Bauer 

 
 

8. Per rollam  
 

Okruh Zodpovídá 
Viz dokument Seznam per rollam schválení Rady ČTA 2024, 2024  
 

 

Zapsal: Rajtr, Bauer 


